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REFERAT GENERALFORSAMLING 

Nibe Havneforening 
Torsdag den 3. april 2025, kl. 18.30 
I Nibe Sejlklub, Bryggen 70, 9240 Nibe 

Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 

Forretningsudvalget foreslår Carsten Borup 
Carsten Borup valgt. 

 
2. Beretning, v. Rasmus Olsen 

Beretning for sæson 2024 vedhæftet. 
 
Spørgsmål til beretningen: 
- Gennemgang af SI’s beslutning om bom ved slæbested.  

 
3. Godkendelse af regnskab, v. Lars B. Andersen 

Lars B. Andersen gennemgik regnskabet 2024. Godkendt. 
 
Spørgsmål til regnskabet: 
- Medlemstallet er faldende, pt. 152 medlemmer. 
- Hvem sælger diesel på havnen? Svar: SI. 
- Burde vi kigge på frihavnsordning? Generel snak om fordele og ulemper. Efterfølgende 

blev der spurgt til, hvor mange der er fór, at Nibe havn forbliver i frihavnsordning.  
Der var overvældende flertal for at blive. 

- Årlig afregning af EL på både? – manglende retningslinjer. Bestyrelsen tager dette med til 
næste møde. 

 
4. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent 

Forretningsudvalget foreslår en stigning på 2 %, iht. det generelle omkostningsindeks i 
samfundet. 
Budget og kontingent for 2025 godkendt. 

 
5. Indkomne forslag: 

5.1 Vedtaget forslag fra 2024, til endelig godkendelse 2025: 
Tidsgrænse for indkomne forslag til GF skal ligne sejlklubbens: 

§11 ændres til: 
Generalforsamlingen er foreningens højeste myndighed. 
Ordinær generalforsamling afholdes 1 gang årligt i marts eller april måned. 
Indkaldelse til ordinær/ekstraordinær generalforsamling sker ved opslag på havnekontoret 
eller pr. e-mail til medlemmerne med mindst 3 ugers varsel. Medlemmerne har ansvar for at 
melde opdaterede kontaktoplysninger til bestyrelsen. 
Dagsordenen bekendtgøres mindst 8 dage før generalforsamlingens afholdelse på 
tilsvarende måde. Forslag, der ønskes forelagt generalforsamlingen til vedtagelse, skal 
være bestyrelsen i hænde senest 14 dage før generalforsamlingens afholdelse. Indkomne 
forslag skal optages i dagsordenen. 

  
Forslag vedtaget. 

 
6. Valg af formand: 

- Rasmus Olsen opstiller. 
 Valgt. 
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7. Valg af øvrig bestyrelse iht. §5 
 
- Per Nissen (Ikke på valg) 
- Kurt Becher (Ikke på valg) 
- Lars B. Andersen (På valg, ønsker ikke genvalg) 
- Mogens Holm (På valg, ønsker ikke genvalg) 
- Jens Jørgen Ørris (ny opstillet) Valgt. 
- Thomas Jensen (ny opstillet) Valgt. 

Valg af 2 suppleanter 
- Klaus Christensen (Ikke på valg) 
- Hans Johnny Nørgaard Madsen (Ikke på valg) 

 
Valg af 2 revisorer 
- Lars Bakkegaard. Valgt. 
- Lars B. Andersen. Valgt. 

 
8. Beslutninger til godkendelse i Nibe Lystbådehavn S/I 

Ole Asp gennemgik kort organisation for S/I og regnskab for 2024. 
 
Generel gennemgang af plan for ny driftshal. 

 
9. Eventuelle forslag til Nibe Lystbådehavn S/I 

 
10. Eventuelt 

 
- Kan vi lav et dynamisk oversigtskort for ledige havnepladser? 
- Pelle Thomassen: Hygge/forslagsudvalg? Bestyrelsen faciliterer et møde i november, og 

modtager indkomne forslag. 
- Havnen skal generelt være med servicemindet overfor gæster, medlemmer og nye sejlere. 
- Jørgen Fristrup: Kunne man overveje fortøjning som på Anholt? 
- Bestyrelsen har i 2024 besluttet at give et duelighedsbevis med i hatten ved køb af 

havneplads af havnen. Kunne man udvide dette til også at gælde en ”lejet” brugsret? 
- Carsten Borup: Kan grusplads ved siden af masteskur laves til græsplæne i stedet, dette er 

mere anvendelig for masteklargøring. 
- Ros til udvidelse af camperplads. Flot projekt.  
- Kunne man leje ”vinterpladser” ud? Bestyrelsen har i 2024 sagt nej, grundet projektbåde 

som havnen risikerer at stå med bortskaffelsen af efterfølgende.  

 


